
 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante  

konaného dňa  12. 09. 2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 
Program zasadnutia:  
  

Program zasadnutia:  
1. Informácia o príjmoch SŠZ za apríl – august 2022 

                               2. Analýza rozpočtu za I. polrok 2022 - SŠZ 
                               3. Analýza rozpočtu za I. polrok 2022 – oblasť športu 
                               4. Vyhodnotenie športových podujatí počas GT 2022 

      5. Vyhodnotenie akčného plánu PHRSR 2021 
      6. Rôzne 

 

Komisia jednohlasne odsúhlasila navrhnutý program zasadnutia. 

 

 

Bod č. 1) Informácia o príjmoch SŠZ za apríl – august 2022 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal Štefana Vargu o uvedenie predmetného materiálu. 

Štefan Varga – informoval prítomných o príjmoch SŠZ za apríl – august 2022 

 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 12.09.2022 

prerokovala „Informáciu o  príjmoch SŠZ za apríl – august 2022“. Materiál jednomyseľne 

berie na vedomie. 

 

Bod č. 2)  Analýza rozpočtu za I. polrok 2022 - SŠZ 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal Štefana Vargu o uvedenie predmetného materiálu. 

Štefan Varga – informoval prítomných o analýze rozpočtu za I. polrok 2022 – SŠZ. Zároveň 

uviedol, že z ušetrených financií plánuje SŠZ financovať projekt výstavby malej tribúny na umelej 

tráve na futbalovom štadióne. 

Zoltán Szelle – sa informoval, že aké veľké finančné prostriedky bude treba na uvedenú tribúnu. 

Štefan Varga – sa vyjadril, že náklady budú približne do 22 000€. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 12. 09. 2022 

prerokovala „Analýzu rozpočtu za I. polrok  2022 - SŠZ“. Materiál jednomyseľne berie na vedomie  

bez  pripomienok  a   o d p o r ú č a   ho MsZ v Galante schváliť v predloženej forme a rozsahu. 

 

Bod č. 2)  Analýza rozpočtu za I. polrok 2022 – oblasť športu 

Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal Mgr. Líviu Geškovú o uvedenie predmetného materiálu. 

Mgr. Lívia Gešková – oboznámila prítomných s materiálom.  

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 12. 09. 2022 

prerokovala „Analýzu rozpočtu mesta Galanta za I. polrok  2022 - oblasť športu“. Materiál 

jednomyseľne berie na vedomie bez  pripomienok  a   o d p o r ú č a   ho MsZ v Galante schváliť  

v predloženej forme a rozsahu. 

 



 

 

Bod č. 3)  Vyhodnotenie športových podujatí počas GT 2022 
Materiál obdržali všetci členovia komisie elektronickou formou. 

 

Zoltán Szelle – požiadal Ing. Tibor Drozda o uvedenie predmetného materiálu. 

Ing. Tibor Drozd - oboznámil prítomných s materiálom. 

Mgr. Lívia Gešková – doplnila informáciu, že pán primátor na záverečnom zasadnutí riaditeľstva 

GT 2022 uviedol, že FC Slovan Galanta zorganizoval počas GT 2022 vo vlastnej réžii bez 

finančného príspevku z mesta futbalový zápas veteránov. Riaditeľstvo GT vyjadrilo nespokojnosť 

s tým, že sa nepodarilo zorganizovať tradičné boxerské podujatie. Zároveň uviedla, že počas 

záverečného zasadnutia riaditeľstva GT sa uviedlo, že sprievodu počas GT 2022 sa zúčastnili 

členovia Kolkárskeho klubu, Paintbalového klubu, Basketbalového klubu, BC Tvrdá päsť a 

Florbalového klubu. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že jeho osobne sa veľmi dotklo, že mladší pán Takács kritizoval jeho 

konanie s tvrdením, že preferuje džudo a nevenuje sa podpore boxu, čo nie je pravda. Ďalej sa 

vyjadril že mu je kvôli obyvateľom ľúto, že počas GT 2022 nebol box, hoci máme v meste 3 kluby 

boxu a len KO box mal záujem o organizáciu tohto podujatia, ale riaditeľstvo GT mu nedokázalo 

splniť ich požiadavku konať boxerský zápas na nádvorí neogotického kaštieľa. 

Milan Bičan -  sa vyjadril, že ho prekvapilo, že po toľkých rokoch nebol počas GT 2022 

organizovaný boxerský zápas a pritom boxerské kluby majú dotovanú činnosť z mestského 

rozpočtu.  

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že KO Box klub podal žiadosť o umožnenie organizácie boxerského 

podujatia na riaditeľstvo GT 2022 počas soboty na nádvorí Neogotického kaštieľa, čo nebolo 

možné povoliť, nakoľko tam už boli naplánované kultúrne akcie a preto sa im ponúkla možnosť 

usporiadať boxerské podujatie v priestoroch amfiteátra, ale túto možnosť odmietli.  

Štefan Varga – sa vyjadril, že by bolo dobré do budúcnosti do zmlúv o dotáciu boxerským klubom 

dať povinnosť zúčastniť sa nejakou formou Galantských trhov. 

Mgr. Lívia Gešková – sa informovala, že či komisia nemá záujem sa uzniesť na tom, že počas 

plánovania športových podujatí na GT 2023 treba pozvať predsedov troch boxerských klubov na 

komisiu a dohodnúť sa s nimi na organizácii boxerského podujatia, aby sa neopakovalo, že sa 

nakoniec znova nezorganizuje box. Zároveň sa vyjadrila, že zmluvne nie je možné nútiť iba 

niektoré kluby, aby boli súčasťou GT, nakoľko sa dotácie udeľujú na základe VZN. 

Milan Bičan -  sa vyjadril, že voľakedy bola tradícia robiť boxerské podujatia na amfiteátri. 

Zoltán Szelle – navrhol odporučiť budúcej komisii ŠM a TV pri MsZ pozvať predsedov 

boxerských klubov na zasadnutie komisie ŠM a TV pri MsZ, kde sa budú plánovať športové 

podujatia počas GT 2023 a dohodnúť sa s nimi o organizácii boxerského podujatia. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 12.09.2022 

jednomyseľne odporučila budúcej komisii ŠM a TV pri MsZ pozvať predsedov všetkých 

boxerských klubov na zasadnutie komisie ŠM a TV pri MsZ, kde sa budú plánovať športové 

podujatia počas GT 2023 a dohodnúť sa s nimi o organizácii boxerského podujatia. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 12.09.2022 prerokovala 

„Vyhodnotenie športových podujatí počas GT 2022“. Materiál jednomyseľne berie na vedomie. 

 

Bod č. 4)  Vyhodnotenie akčného plánu PHRSR 2021 
 
Zoltán Szelle – udelil slovo Mgr. Lívii Geškovej 

Mgr. Lívia Gešková – informovala prítomných, že pán prednosta MsÚ pozbieral z každého 

oddelenia, ako aj ostatných organizácií mesta informácie ohľadom plnenia PHSR 2021 – 2030 

a vypracoval vyhodnotenie plnenia za obdobie 1.1.2021 až 31.12.2021. 

Ing. Tibor Drozd – oboznámil prítomných s materiálom. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy  MsZ na svojom zasadnutí dňa 12. 09. 2022 

prerokovala „Vyhodnotenie akčného plánu PHRSR 2021“. Materiál jednomyseľne berie na 

vedomie  bez  pripomienok  a   o d p o r ú č a   ho MsZ v Galante schváliť v predloženej forme a 



 

rozsahu. 

 

 

 

Bod č. 5) Rôzne 

 

Zoltán Szelle – oboznámil prítomných so žiadosťou o spoluprácu a finančnú podporu pána Martina 

Hanesa pri realizácii projektu „Cesta motorkou okolo sveta rok 2023 – Južná Amerika“ a zároveň 

navrhol informovať pána Hanesa ohľadom sledovania výziev na rok 2023, nakoľko financie na 

dotácie v roku 2022 už sú aktuálne vyčerpané.  

Milan Bičan -  sa informoval, že čo je s financiami na dotáciou pre kynologické kluby. 

Ing. Tibor Drozd – sa vyjadril, že zmluvy pre Kynologický klub a Dogdancing Slovakia je na 

podpise u pána primátora. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že financie na rok 2022 sú už schválené a nedajú sa použiť na iný účel. 

Milan Bičan -  sa vyjadril, že podľa neho kynologické kluby nemajú dostať dotáciu, lebo sústavne 

porušujú VZN mesta Galanta a neoprávnene používajú futbalové ihrisko v Hodoch na výcvik psov 

bez súhlasu mesta.  

Ing. Milan Zeleňák – sa vyjadril, že je na základe týchto informácií za to, aby sa kynologickým 

klubom neudelila dotácia. 

Zoltán Szelle – sa vyjadril, že každá organizácia má oznamovaciu povinnosť ohľadom organizácie 

akcií na verejných priestranstvách.  

 

 

 

Predseda komisie sa záverom poďakoval všetkým prítomným za aktívnu účasť počas všetkých 

zasadnutí komisie ŠM a TV.  

 

 

 

                       Zoltán Szelle v. r. 

             predseda komisie   

                                                 

V Galante 14.09. 2022  

Zapísal: Ing. Tibor Drozd 

 

 

 

 

 

 

 


